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Protokół nr 8/2015 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 24 sierpnia 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.8
30

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 

nr 1 do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 5). 
                            
Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy pismo informujące o możliwości składania wniosków do podjętej 

przez Radę Miejską 29 czerwca br., uchwały nr IX/87/2015 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia mpzp Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ul. Orląt Lwowskich. Pismo stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Czy mają Państwo propozycje  wniosków? Nie widzę.  

Kolejne pismo jakie otrzymaliśmy dot. zaopiniowania projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla północnego 

obszaru Osiedla Uzdrowiskowego. Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

W związku z powyższym proszę p. Romualda Kaisera o przedstawienie projektu 

planu.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości:  

Projekt planu dostosowaliśmy do obowiązujących przepisów ustawy 

uzdrowiskowej. Z całego obszaru stref A, B, C wyodrębniliśmy tę największą 

strefę A. Włączyliśmy w ten plan również obszar Osiedla Nowego. Określiliśmy 

wymagane wskaźniki terenów biologicznie czynnych. Zweryfikowaliśmy jaki 

jest rzeczywisty stan terenów zielonych i ten plan daje nam gwarancję,  

że względem norm zawartych w ustawie uzdrowiskowej, spełniamy wymogi.  

Mamy gwarancję utrzymania wskaźników. Dopuściliśmy możliwość zabudowy 

po same granice, czyli daliśmy swobodę rozwoju dla istniejących obiektów. 

Ujęta jest inwentaryzacja Parku, pewne obszary zostały pominięte z uwagi na to, 

że wcześniej już były zapisane.  
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy problemy związane z podziałem działek i warunkami zabudowy przy  

ul. Wierzbińskiego zostały rozwiązane? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Tak. Pomysł się nie sprawdził i ten plan właśnie to eliminuje.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ten plan przewiduje miejsca parkingowe dla kuracjuszy sanatorium „Przy 

Tężni”? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Tak przewiduje.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

A kiedy można się spodziewać tych miejsc parkingowych? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Trudno mi powiedzieć.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy wnioski i uwagi składane do projektu tego planu przez Zakłady Lecznictwa 

Uzdrowiskowego były brane pod uwagę? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Oczywiście, w dużej części wzięliśmy pod uwagę wnioski przedstawicieli 

Zakładów Lecznictwa Uzdrowiskowego. 
       
Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  

 Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla północnego obszaru 

Osiedla Uzdrowiskowego? 
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt miejscowego planu.  
 

W związku z tym, że nie ma już innych spraw, zamykam posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


